

吉隆坡 / 胡志明市

集合于国际机场乘搭客机飞往越南,抵达胡志明市的新山一飞机场, 由专业导游迎接前往胡志明市中心百年历史的红教堂(圣母大教堂) 胡志明市最著名的地标。这座教堂完全由红砖所建造, 建筑本身非 常雄伟、壮丽,教堂外观雕饰更是精美,而且建筑所用的红砖都没有 褪色或损坏。接着参观法式建筑的**邮政大楼**,外形宏伟壮观,现仍为 邮政局所用,室内的拱顶也很有特色,是法国殖民时期的代表建筑之 一。毕后,自由活动在**滨城市场购物**,晚餐於当地餐厅。

酒店: 阿拉贡西方酒店或同级(当地3星级酒店)

胡志明市 / 美拖 / 芹苴

早餐后,乘车(约两个小时的车程)前往距离胡志明市75 公里的美拖市 沿途可欣赏郊区及湄公河平原区沿岸两旁青绿一片的丰饶稻田,路 上停留参观**沉长庙**。到达美拖后**乘坐川船游湄公河**参观**泰山岛**及在**水 果园**,这里游客可品尝越南本地新鲜水果,龙眼蜜蜂茶,椰子糖,欣 赏越南出名的**民谣表演**,午餐欣赏美拖驰名的一"越式油泡景耳鱼" 恐死罪"。午餐后前往芹苴。晚餐和住宿芹苴。

酒店: 西贡芹苴酒店或同级(当地3星级酒店)

芹苴 (早午晚)

早餐於酒店,参观**丐冷水上市场**-在湄公河典型市场(早上5点到9点 。毕后,前往参观**越南农村的茅草屋,米厂**,观察越式面条的制作 午餐於当地餐厅,下午参观**河粉制作的家**,欣赏多彩的和粉条,了 解河粉制作的方式。过后,前往参观**芹苴大教堂,BinThuy寺庙**和**宁桥** 码头。游毕后,街**芹苴夜市**自由购物。晚餐在当地餐厅,住宿芹苴。 酒店: 西贡芹苴酒店或同级(当地3星级酒店)

第四天 芹苴 / 吉隆坡 (早/机上用餐)

早餐后,自由活动至集合时间,前往机场乘搭班机,带着美好的回忆 返回吉隆坡。

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整

倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代

在主要节日、商业展览、旅游旺季期间,住宿酒店可能需安排在另一个城市

Assemble at KLIA for flight to Hochiminh City. Upon arrival at Tan Son Nhat International Airport, welcome by our tour guide and transfer to city center to visit The Hundred Years Red Cathedral (Notre Dame Cathedral) a huge architectural monument located in the heart of the Ho Chi Minh City. This redbrick structure with its twin towers has been a well-known feature of the nation's economic capital. Then continue visit **Old Post Office**, with the spectacular and unique appearance, is one of the representatives architectural of the French colonial period. After that, shopping at Ben Thanh Market. Dinner will be served at local restaurant.

Hotel: Alagon Western or similar (Local 3 stars hotel)

HOCHIMINH CITY / CAN THO D2

After breakfast, departing for My Tho - about 75km from the city, On the way stop to visit Vinh Trang Pagoda. Arrival Mekong, take a leisurely boat ride along the river visit to Thai Son Island and The Fruit Garden to enjoy the local fresh fruit, tasting the longan honey tea, coconut candy and enjoy Vietnam Traditional Folk - Song. Special Vietnamese lunch will be served with Mekong "Elephant Ear Fish" and "Dinosaur Egg". In the afternoon, transfer to Can Tho.

Hotel: Alagon Western or similar (Local 3 stars hotel)

D3 CAN THO

Breakfast at hotel. taking cruising along the small and picturesque tributaries by rowing boat, we will see the Cai Rang Floating Market (takes place from 05am to 09am), take in the beautiful scenery and the daily life in Mekong River and you will roam through the village to visit a rice husking mill and a rice noodles making shop. In the afternoon, take Can Tho city tour - Cathedral of Can Tho, Binh Thuy Pagoda, Can Tho Bridge. After that, shopping at Can Tho Night Market.

Hotel: Sai Gon Can Tho hotel or similar (Local 3 stars hotel)

D4 CAN THO / KUL (B/MOB)

After breakfast, free at leisure then transfer to airport for flight home.

The itinerary are subject to the final discretion of the local operator *If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative*

During major events/trade shows/peak season, accommodation may not be in the city mentioned

价格 **PRICE**

出发日期 DEPARTURE DATE

联系方式 CONTACT